
 

 

Protokół Nr XXVI/2016 

 

z Sesji Rady Gminy Wierzchowo 

odbytej w dniu 29 grudnia 2016r. 

w sali narad w Urzędzie Gminy Wierzchowo 

 

 

Rozpoczęcie obrad – godz. 10
05

 

Zamknięcie obrad – godz. 14
30 

 

 

Ustawowy skład Rady Gminy Wierzchowo stanowi 15 radnych. 

W obradach XXVI Sesji Rady Gminy Wierzchowo wzięło udział 14 radnych, według listy 

obecności stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Nieobecny – radny Józef Wódz. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli także: Wójt Gminy Jan Szewczyk, Sekretarz Gminy Tomasz 

Suchoński, Skarbnik Gminy Marta Chłopek oraz 9 innych zaproszonych osób, według listy 

obecności stanowiącej załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Ponadto w części posiedzenia sesji uczestniczył Starosta Drawski – Jacek Kozłowski. 

 

Obradom przewodniczył: Andrzej Kaczorkiewicz – Przewodniczący Rady Gminy 

Wierzchowo. 

 

Obrady protokółowała: Danuta Łukaszewska – inspektor ds. obsługi rady. 

 

Ad. 1 i 2 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz o godz. 10
05

 otworzył XXVI Sesję Rady 

Gminy Wierzchowo zwołaną na podstawie art. 20 ust.1 ustawy z dnia 8 marca 1990r. 

 o samorządzie gminnym oraz § 23 i 24 Statutu Gminy Wierzchowo. Po powitaniu radnych i 

gości zaproszonych oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu sesji 

uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady, stanowi quorum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych uchwał i rozstrzygnięć. 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poinformował, iż porządek obrad dzisiejszej 

sesji został przekazany radnym w terminie wskazanym w §24 pkt 6 Statutu Gminy 

Wierzchowo. Dla przypomnienia odczytał proponowany porządek obrad: 

 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z XXV Sesji Rady Gminy Wierzchowo. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczących komisji stałych Rady Gminy z prac w okresie 

międzysesyjnym 

6. Interpelacje i zapytania Radnych. 

7. Trybuna obywatelska. 



8. Uchwalenie budżetu Gminy Wierzchowo na rok 2017: 

a) wystąpienie Wójta Gminy, 

b) przedstawienie uchwał Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Szczecinie, 

c) opinia Komisji stałych Rady Gminy, 

d) podjęcie uchwał: 

- w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wierzchowo na rok 2017 – druk nr 148; 

- w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wierzchowo na 

lata 2017-2029 – druk nr 149. 

9. Podjęcie uchwał: 

a. w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy i Komisji stałych Rady Gminy 

Wierzchowo – druk nr 150; 

b. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych dla Gminy Wierzchowo na 2017 rok – druk nr 151; 

c. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla 

Gminy Wierzchowo na 2017 rok – druk nr 152; 

d. w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na 2016 rok – druk nr 153; 

e. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wierzchowo na lata 

2016 – 2019 – druk nr 154. 

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

11. Komunikaty i sprawy różne. 

12. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Kaczorkiewicz poinformował, iż na podstawie art. 20 

pkt 5 ustawy o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2016r., poz. 446, z późn. zm.) wprowadza do 

porządku obrad dzisiejszej sesji dwa projekty uchwał: 

- w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz określenia 

wysokości opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego dzieci w wieku do lat 5 przez 

przedszkola publiczne prowadzone przez Gminę Wierzchowo – druk nr 155, 

- w sprawie zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Wierzchowo na 2017 rok – druk nr 156. 

Następnie, odczytał wniosek Wójta Gminy o wycofanie z porządku obrad XXVI sesji Rady 

Gminy Wierzchowo w dniu 29 grudnia 2016r. projektu uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wierzchowo na lata 2016 – 2029 – druk nr 154. 

Wniosek stanowi załącznik nr 3 do nin. protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z pośród 

Radnych lub Wójt chciałby jeszcze wystąpić z wnioskiem o dokonanie zmian w wyżej 

przedstawionym porządku obrad o inne istotne dla Rady lub naszej społeczności 

samorządowej zagadnienia bądź sprawy, ewentualnie chciałby zaproponować zdjęcie z 

porządku obrad któregoś z tematów? 

Radni i Wójt nie zgłosili zmian do porządku obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 1 i 2 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 3. 

 

Ad. 3 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poinformował, że Protokół  

z posiedzenia XXV Sesji Rady Gminy Wierzchowo odbytej w dniu 29 listopada 2016 roku 



został wyłożony do wglądu w biurze Rady. Do chwili rozpoczęcia sesji nie wpłynęła żadna 

uwaga dotycząca zawartych w nim zapisów. Kwestia wnoszenia poprawek i uwag do 

protokołu uregulowana została w § 43 Statutu Gminy Wierzchowo. Z uwagi na fakt, iż nie 

wpłynęła żadna uwaga dotycząca zapisów w protokole, Przewodniczący Rady uznał 

przygotowany protokół za sporządzony poprawnie i poddał pod głosowanie jego przyjęcie. 

Zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu z XXV sesji Rady Gminy? 

 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 głosami „za” 

przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” przyjęła Protokół z XXV 

sesji Rady Gminy Wierzchowo bez uwag i zastrzeżeń. 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz zamknął punkt 3 porządku obrad i przystąpił 

do realizacji punktu 4. 

 

Ad. 4 

 

Informacja pisemna Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym, stanowi załącznik nr 4 

do nin. protokołu. 

Radny Maciej Słomka poprosił Wójta o przedstawienie bliższych informacji ze spotkania z 

Zachodniopomorskim Kuratorem Oświaty dotyczących zmian w systemie oświaty. 

Wójt omawiając przebieg spotkania z Kuratorem poinformował, że przekazane zostały ogólne 

założenia dotyczące zmian w systemie oświaty. Poinformowano również o konieczności 

podjęcia przez Rady Gmin szeregu uchwał dostosowujących gminne placówki do wymogów 

wprowadzanej reformy oświaty. Jedną z pilniejszych uchwał, będzie uchwała dotycząca 

określenia sieci szkół na terenie Gminy. Przed jej podjęciem, konieczne będzie wypracowanie 

stanowiska w zakresie funkcjonowania oświaty w naszej Gminie. 

Radny Ryszard Borowicz poprosił Wójta o udzielenie bardziej szczegółowej informacji po 

spotkaniu 7 grudnia 2016r. w jednostce wojskowej w Mirosławcu w sprawie strefy ochronnej 

jednostki wojskowej.  

Wójt odpowiedział, że sprawa dotyczy zamierzeń jednostki wojskowej w Mirosławcu 

budowy strzelnicy wojskowej na terenie jednostki, a problem polega na tym, że gmina 

Wierzchowo nie posiada aktualnego miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

gminy Wierzchowo oraz Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Wierzchowo. Wójt dodał, że koszt opracowania Studium, to około 180 

tys. zł, natomiast opracowanie Planu, to kolejne 120 tys. zł. 

Radny Ryszard Borowicz zaproponował wszczęcie procedury w sprawie odzyskania  części 

terenu lotniska, która należała przed laty do Gminy Wierzchowo. 

 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący obrad zamknął pkt 4 porządku obrad i 

przystąpił do realizacji punktu 5. 

 

Ad. 5 

 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących Komisji stałych Rady Gminy o złożenie 

informacji z działalności Komisji w okresie międzysesyjnym. 

Informacje z prac Komisji stałych Rady Gminy w okresie międzysesyjnym kolejno złożyli: 

1) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Wiktor Majda. 

Protokół Komisji Nr 12/2016 stanowi załącznik nr 5 do nin. protokołu. 

2) Przewodniczący Komisji Rolnictwa – Józef Janicki. 

Protokół Komisji Nr 11/2016 stanowi załącznik nr 6 do nin. protokołu. 



3) Przewodniczący Komisji Kultury – Genowefa Rosochowata. 

Protokół Komisji Nr 11/2016 stanowi załącznik nr 7 do nin. protokołu. 

4) Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Ryszard Borowicz. 

Protokół Komisji Nr 11/2016 stanowi załącznik nr 8 do nin. protokołu. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący obrad zamknął punkt 5 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 6. 

 

Ad. 6 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie międzysesyjnym nie wpłynęła żadna 

interpelacja. 

 

Na sesji Radni również nie zgłosili interpelacji. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 6 porządku i 

przystąpił do realizacji punktu 7. 

 

Ad. 7 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 7 porządku 

obrad i ogłosił przerwę. 

Przerwa: 10
45

 – 11
00

. 

Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady, stwierdził, że na sali obrad obecnych jest 

14 radnych i przystąpił do realizacji punktu 8. 

 

Ad. 8 

 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Kaczorkiewicz powitał, przybyłego w tym momencie 

na posiedzenie sesji, Wicestarostę Drawskiego Jacka Kozłowskiego. 

W swym wystąpieniu przed rozpoczęciem procedury uchwalania budżetu Gminy 

Wierzchowo na 2017 rok, zaznaczył, że z każdym rokiem coraz trudniej jest opracować 

budżet na rok następny i coraz trudniej będzie pozyskać środki zewnętrzne np. na budowę 

kanalizacji, poprosił o zabranie głosu Wójta Gminy. 

Wójt Gminy Jan Szewczyk potwierdził, że coraz trudniej jest opracować budżet na rok 

następny, ale z roku na rok zmienia się wizerunek naszej gminy. Prace nad projektem były 

trudne. Jest to budżet wielu wyrzeczeń, ale i kompromisów, budżet, który uwzględnia spłatę 

kapitału.  

Wójt przedstawił zadania priorytetowe na 2017 rok, których realizacja uzależniona będzie od 

pozyskania środków zewnętrznych: 

- modernizacja oczyszczalni ścieków w Wierzchowie, 

- budowa kanalizacji sanitarnej w miejscowościach: Świerczyna, Sośnica, Będlino, 

- dokończenie budowy kanalizacji przesyłowej z m. Otrzep do m. Wierzchowo, 

-budowa przydomowych oczyszczalni ścieków, 

- budowa boiska wielofunkcyjnego w Świerczynie, 

- termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej: sali wiejskiej w Świerczynie, 

budynek remizy OSP w Świerczynie, budynek GZGK i GOPS w Wierzchowie oraz budynek 

Ośrodka Zdrowia w Wierzchowie. 

Wnioski, które nie będą wprowadzone do realizacji w całości lub częściowo, to: 

- 200 000,00 zł na remont dróg, 



- 20 000,00 zł  - środki dla sołectw na zakup niezbędnych materiałów ( w projekcie budżetu 

zaplanowano 8 327,00 zł), 

- budowa sanitariatów w sali wiejskiej w Sośnicy, 

- remont kapitalny sali wiejskiej w Żabinku, 

- zagospodarowanie plaży nad jeziorem Dramienko, 

- odwodnienie drogi na ulicy Leśnej (skrzyżowanie z ulicą Parkową). 

 

Następnie Wójt przedstawił prezentację projektu budżetu Gminy Wierzchowo na 2017 rok w 

formie multimedialnej i poprosił o przyjęcie projektu w wersji zaprezentowanej. 

 

Następnie Sekretarz Gminy Tomasz Suchoński i Skarbnik Gminy Marta Chłopek 

przeprowadzili prezentację projektu budżetu Gminy Wierzchowo na 2017 rok w formie 

multimedialnej: 

- dochody budżetu w kwocie – 17 044 404,00 zł, 

 dochody bieżące – 16 460 175,00 zł 

 dochody majątkowe – 584 229,00 zł 

- wydatki budżetu w kwocie – 17 163 753,00 zł 

 wydatki bieżące – 15 829 103,00 zł 

 wydatki majątkowe – 1 334 650,00 zł 

 

- planowany deficyt budżetu w kwocie – 119 349,00 zł  

- przychody budżetu w kwocie – 750 421,00 zł 

- rozchody w kwocie – 631 072,00 zł 

- rezerwa: 

 - ogólna w kwocie – 21 000,00 zł 

 - celowe w kwocie – 208 100,00 zł. 

 

Po zakończonej prezentacji Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz oddał głos 

Wicestaroście Drawskiemu Jackowi Kozłowskiemu i poprosił o zapoznanie radnych z 

założeniami podpisanego Kontraktu Samorządowego Strefa Centralna pomiędzy 

Województwem Zachodniopomorskim, a jednostkami samorządu terytorialnego Powiatu 

Drawskiego w ramach regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Zachodniopomorskiego 2014-2020. Rada zainteresowana jest wykazem zadań, które w 

ramach zawartego Kontraktu będzie zobowiązana zrealizować Gmina oraz czy i jakie 

konsekwencje niosła będzie za sobą decyzja o wykreśleniu z projektu budżetu Gminy 

Wierzchowo na 2017 rok, wydatków zaplanowanych na pokrycie tzw. udziału własnego w 

realizacji zawartej umowy. 

Wicestarosta Drawski Jacek Kozłowski na wstępie przeprosił za niezamierzone nieobecności 

na spotkaniach Rady Gminy Wierzchowo, na które był zaproszony. Poinformował, że do 

Kontraktu przystąpiły trzy powiaty oraz siedemnaście gmin tychże powiatów. Projekt 

oceniony został bardzo wysoko, co pozwoliło na jego skuteczne zakwalifikowanie. Gmina 

Wierzchowo uczestniczy w dwóch projektach, które dotyczą szkół podstawowych i 

przedszkoli i wiążą się z dodatkowymi zajęciami edukacyjnymi. Jest ogromny problem z 

Gminą Ostrowice, Komisarz nie jest zainteresowany uczestnictwem w projekcie i nie wniesie 

własnego wkładu finansowego do kontraktu, chyba że w formie wynajęcia sal, klas, a praca 

nauczycieli przy realizacji projektów odbywałaby się za niższą stawkę lub nieodpłatnie. Sam 

fakt odejścia od projektu może skutkować roszczeniami w stosunku do gminy. Wójt Gminy 

Wierzchowo zgłosił wnioski tylko na projekty związane z przedszkolem i szkołą. 

 



Radni w trakcie dyskusji wyrazili nieprzychylny stosunek do Kontraktu, którego realizację 

określili jako rozdawnictwo, ponieważ 80%  budżetu Kontraktu będzie przeznaczone na 

pensje dla nauczycieli, a jest wiele innych potrzeb. 

Radni stwierdzili, że taka rozmowa powinna mieć miejsce przed czerwcem 2016 roku, kiedy 

to w Starostwie Powiatowym podpisywano umowę na realizację projektu. Dopinanie projektu 

odbywa się za pięć dwunasta, zgodnie z procedurami powinny odbyć się konsultacje. 

Wydatkowanie dla Gminy Wierzchowo kilkuset tysięcy złotych na to zadanie jest dużym 

wyzwaniem finansowym. Radni zapytali, czy jest możliwość renegocjacji umowy, dlaczego 

wyrównywaniem szans będzie objętych tylko 50 uczniów ?. 

Wicestarosta Jacek Kozłowski oznajmił, że umowa jest już dawno podpisana i na chwilę 

obecną nie ma możliwości renegocjacji. 

Wójt odpowiedział, że nie ma wiedzy, kto podawał liczbę dzieci. O Kontrakcie rozmowy były 

prowadzone już w poprzedniej kadencji, wtedy nikt nie mówił, że nie będzie można w ramach 

Kontraktu realizować budowy przedszkola czy kanalizacji sanitarnej. 

Pracownik Urzędu Gminy Danuta Romaniec przedstawiła koszty realizacji projektu, który 

zgodnie z podpisaną umową będzie realizować Gmina Wierzchowo: 

 – projekt szkolny – realizacja 2017-2020, wkład własny (15%) 55 000,00 zł, 

- projekt przedszkolny – realizacja 2017-2018, planuje się objęcie projektem 11 dzieci, w tym 

każde dziecko przez 12 miesięcy, wkład własny (15%) 56 250,00 zł. 

 

Przewodniczący Rady odczytał treść uchwał Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Szczecinie Zespół Zamiejscowy w Koszalinie: 

a) Nr CXXX.574.Z.2016 w sprawie wydania opinii o przedłożonym projekcie uchwały 

budżetowej na 2017 rok – opinia pozytywna. 

b) Nr CXXX.575.Z.2016 w sprawie wydania opinii o przedłożonym projekcie o 

wieloletniej prognozie finansowej - opinia pozytywna. 

c) Nr CXXX.576.Z.2016 w sprawie  wydania opinii o możliwości sfinansowania 

deficytu budżetu w 2017 roku – opinia pozytywna z uwagą. 

 

Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie budżetu stanowi załącznik nr 9 do nin. 

protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady poprosił Komisje stałe Rady Gminy o przedstawienie opinii 

w sprawie projektu budżetu. 

 

Opinie kolejno przedstawili: 

1) Przewodniczący Komisji Rolnictwa – Józef Janicki – opinia pozytywna; 

2) Przewodnicząca Komisji Kultury – Genowefa Rosochowata – opinia pozytywna; 

3) Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Ryszard Borowicz – opinia 

pozytywna. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów zabierając głos w dyskusji stwierdził, że to jest 

wstyd, że sala wiejska w Sośnicy nie posiada sanitariatu, wyraził jednak nadzieję, że projekt 

na budowę sanitariatu zostanie wykonany. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Kaczorkiewicz odczytał wniosek podjęty przez 

Komisję Rolnictwa na posiedzeniu w dniu 16 grudnia 2016r. o wykreślenie z projektu 

budżetu Gminy Wierzchowo na rok 2017 wydatków na realizację zadań w ramach 

Kontraktu samorządowego. 

 



Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Kaczorkiewicz poddając powyższy wniosek pod 

głosowanie stwierdził, że Rada Gminy po udzielonych przez Starostę wyjaśnieniach posiada 

dużo większą wiedzę w tym zakresie. Poprosił o pozostawienie tych środków w budżecie 

Gminy Wierzchowo na 2017 rok.  

Zapytał, kto jest za przyjęciem wniosku Komisji Rolnictwa o wykreślenie z projektu budżetu 

Gminy Wierzchowo na rok 2017 wydatków na realizację zadań w ramach Kontraktu 

samorządowego. 

 

Za przyjęciem wniosku głosowało – 3 radnych, przeciw głosowało – 7 radnych, wstrzymało 

się od głosu – 4 radnych. 

Wniosek nie został przez Radę przyjęty. 

 

Skarbnik Gminy Marta Chłopek omówiła autopoprawkę Wójta Gminy z dnia 29 grudnia 2016 

roku do projektu uchwały Rady Gminy Wierzchowo w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Wierzchowo na rok 2017, stanowiącą załącznik nr 10 do nin. protokołu. 

 

W dyskusji głos zabrali: 

1) radna Krystyna Rybczyńska Mróz – zaproponowała wstrzymanie podwyżek dla 

pracowników samorządowych w pierwszym półroczu 2017 roku, 

2) radny Zbigniew Czyleko poparł wypowiedź radnej Krystyny Rybczyńskiej-Mróz. 

Stwierdził, że pracownicy nie wywiązali się ze swoich obowiązków, np. w sprawie 

Kontraktu samorządowego, Rada Gminy była niedoinformowana, nie znała 

szczegółów Kontraktu. Radny skierował uwagę do Wójta Gminy, by podejście do 

ważnych spraw dla Gminy, na przykład dotyczących Kontraktu samorządowego 

odbywało się z większą odpowiedzialnością, zaproponował zablokowanie podwyżek, 

ale wyłączenie z tego np. GZGK i szkół. 

 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz poddał pod 

głosowanie projekt uchwały: 

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wierzchowo na rok 2017 – druk nr 148. 

 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 10 głosami „za” 

przy 0 głosach „przeciwnych” i 4 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr 

XXVI/147/2016 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wierzchowo na rok 2017 – która 

stanowi załącznik nr 11 do nin. protokołu. 

 

Skarbnik Gminy Marta Chłopek omówiła autopoprawkę Wójta Gminy z dnia 29 grudnia 2016 

roku do projektu uchwały Rady Gminy Wierzchowo w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Wierzchowo na rok 2017, stanowiącą załącznik nr 12 do nin. 

protokołu. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz poddał pod głosowanie 

projekt uchwały: 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wierzchowo na rok 2017 – 

2029 druk nr 149. 

 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 10 głosami „za” 

przy 0 głosach „przeciwnych” i 4 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr 

XXVI/148/2016 w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Wierzchowo na lata 2017-2029 – która stanowi załącznik nr 13 do nin. protokołu. 



 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz złożył życzenia noworoczne i podziękowanie 

Wicestaroście Drawskiemu Jackowi Kozłowskiemu za przybycie na posiedzenie sesji. Pan 

Starosta podziękował za zaproszenie i w imieniu Zarządu Powiatu złożył wszystkim obecnym  

życzenia, a następnie opuścił salę obrad.  

Przewodniczący zamknął punkt 8 porządku obrad i ogłosił przerwę.  

Przerwa: 14
10

-14
20

 

Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady, stwierdził, że na sali obrad obecnych jest 

14 radnych i przystąpił do realizacji punktu 9. 

 

Ad. 9 

 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poddał kolejno pod głosowanie następujące 

projekty uchwał: 

 

1) Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XXVI/149/2016 w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Giny i 

Komisji stałych Rady Gminy Wierzchowo – która stanowi załącznik nr 14 do nin. 

protokołu. 

 

2) Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XXVI/150/2016 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Gminy Wierzchowo 

na rok 2017 – która stanowi załącznik nr 15 do nin. protokołu. 

 

3) Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XXVI/151/2016 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Wierzchowo na rok 2017 – która stanowi 

załącznik nr 16 do nin. protokołu. 

 

4) Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XXVI/152/2016 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na 

2016 rok – która stanowi załącznik nr 17 do nin. protokołu.  

Autopoprawka Wójta Gminy z dnia 29 grudnia 2016r. do projektu uchwały w sprawie 

zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na rok 2016 stanowi załącznik nr 18 do nin. 

protokołu. 

 

5) Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XXVI/153/2016 w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, 

wychowania i opieki oraz określenia wysokości opłaty za korzystanie z 

wychowania przedszkolnego dzieci w wieku do lat 5 przez przedszkola publiczne 

prowadzone przez gminę Wierzchowo – która stanowi załącznik nr 19 do nin. 

protokołu. 

 



6) Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XXVI/154/2016 w sprawie zatwierdzenia planu pracy i kontroli 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Wierzchowo na 2017 rok – która stanowi 

załącznik nr 20 do nin. protokołu. 

 

Przewodniczący Rady zamknął punkt 9 porządku obrad i przystąpił do realizacji punktu 10. 

 

Ad. 10 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz odczytał treść odpowiedzi, które wpłynęły do 

biura Rady Gminy na zgłoszone przez radnych interpelacje. 

Wobec braku dyskusji zamknął pkt 10 porządku obrad i przystąpił do realizacji pkt 11. 

 

Ad. 11 
 

Wójt Gminy Jan Szewczyk podziękował Radzie Gminy za uchwalony budżet Gminy 

Wierzchowo na 2017 rok i wspólnie z Przewodniczącym Rady Gminy Andrzejem 

Kaczorkiewiczem złożyli wszystkim życzenia z okazji Nowego Roku. 

 

Przewodniczący Rady zamknął pkt 11 porządku obrad i przystąpił do realizacji pkt 12. 

 

Ad. 12 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Gminy Andrzej 

Kaczorkiewicz o godz. 14
30

 zamknął obrady XXVI sesji. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

Przewodniczący Rady 

 

Andrzej Kaczorkiewicz 

 

 

 

 

 

 

Podpis protokolanta: 

…………………… 

 

Integralną część protokołu stanowi nagranie przebiegu sesji. 


